

Please complete below form in English and post together with a cheque payment to:
請以英文填妥以下報名表格並連同付款支票寄往：

Cyclone Publishing Ltd, GPO Box 6424, Hong Kong
Please make cheque payable to “Cyclone Publishing Ltd”
劃線支票抬頭請寫上 **Cyclone Publishing Ltd**

I agree to my child participating in Course (1 / 2 / 3 / 4 / 5 / 6 : Please circle) of the Typhoon Club Magazine Writing Course 2025 and attach the course fee amount of HK\$_____ (Cheque No :_____)

本人同意我的子女參加大風吹雜誌寫作課程2025，課程編號 (1 / 2 / 3 / 4 / 5 / 6 : 請以圓圈標示)，並附上課程費用HK\$_____ (支票號碼：_____)

Student's Name 學生姓名 (First, Last name 全名) : _____

DOB 出生日期 (DD/MM/YY) : _____ Gender 性別 (M/F 男/女) : _____

School 學校名稱 : _____ Grade @09/2025 級別: _____

Postal Address 郵寄地址 : _____

(*Student magazines will be posted 3 weeks following the completion of the course. Please make sure to include your full and correct mailing address.) This address will be used to send each student's magazine. An incorrect address will result in extra print and postage costs of HK\$150 per magazine.

(*學員的雜誌將於課程完結後3星期寄出，請提供完整及正確的郵寄地址。)有關地址將用作郵寄學員的雜誌，若因地址不全而需重新寄發雜誌，大風吹將收取每本雜誌HK\$150的重印及郵寄費用。

Parent's Name 家長姓名 (MOTHER 母親/FATHER 父親/GUARDIAN 監護人 Please circle 請以圓圈表示) : _____

Email 電郵地址 : _____

Contact Number 聯絡電話 : _____ (Home/office 家居/辦公室) Mobile 手提 : _____

1. Has your child participated in a Typhoon Club Courses before? (Yes / No)
貴子女曾否參加大風吹的課程？(有/沒有)

2. Where did you hear about the Typhoon Club Writing Course?
閣下在哪裏得悉有關大風吹的寫作課程？_____

3. Each student should complete an individual application. Please write down the names of friends or siblings who wish to be in the same group as your child.
每名學員需填寫一份獨立的報名表格。若貴子女希望與親友分配到同一組，請提供他們的姓名。

4. Lunch will be provided for each day. Please let us know if your child has any food allergies.
活動期間每天均提供午餐。若貴子女有食物過敏，請提供有關資料。

5. Does your child have a health condition that may require our attention during the course?
請問貴子女有沒有健康狀況需要我們在課程期間特別留意？_____

If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail. 如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。

I have read the terms and conditions at www.typhoonclub.com and agreed to them.
本人已於www.typhoonclub.com閱讀並同意條款及細則。

Signature of parent

家長簽署

(Enrolments cannot be accepted without signature)
(所有報名表均須由家長簽署確認)

Inquiry: moonsook@typhoonclub.com

(Text Only) 6804 0899

www.typhoonclub.com